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Fråga till Grundskolenämndens ordförande Per Carlsson (S):  

 

Räcker skolans resurser? 

Skolorna i Borås har haft det turbulent, med oroliga elever och lärare som larmar om sin 
situation.  

 

 

Min fråga till Per Carlsson är följande:  

Anser du att skolans resurser räcker för att vända utvecklingen med fallande resultat och 
ökande oro på skolorna? 

 

Anna Christensen (M) 

 


